
Jegyzőkönyv

Tárgya: A Gerecse Tájfutó Club 2018. február 10-i közgyűlése

Készült: 2018. február 10-én 09.00 órakor Tatabányán a Tatabányai Szabadidősportok 
Egyesületének termében (2800 Tatabánya, Köztársaság út….)

Jelen vannak: a meghívott tagok az 1. sz. mellékletben csatolt jelenléti ív szerint.

Mauer Lajos a Gerecse Tájfutó Club elnöke köszöntötte a jelenlévőket és megnyitotta a 
közgyűlést. A közgyűlést ő maga vezeti le. Bemutatja Kapuvári Mónikát, a Gerecse Tájfutó 
Club könyvelőjét, és egyben felkéri a jegyzőkönyv vezetésére.

Mauer Lajos megállapítja, hogy a hivatalos 35 fő létszámból nincs jelen elegendő tag a 
határozatok meghozatalához, ezért a közgyűlést berekeszti, és 09.30 órára összehívja a jelen 
lévő tagokból álló közgyűlést.

2018. február 10., 09.30 óra

Mauer Lajos a Gerecse Tájfutó Club elnöke köszönti a jelenlévőket. Javasolja, hogy Kapuvári
Mónika, az egyesület könyvelője legyen a jegyzőkönyv vezetője. Ennek elfogadását 
szavazásra bocsátja. A jelen lévő tagok egyhangúlag, 100% arányban megszavazzák, hogy a 
jegyzőkönyvet Kapuvári Mónika vezesse.

Ezt követően a levezető elnök bemutatja a napirendi pontokat.

1.) 2017. év tevékenységei
2.) 2018. évi tervek

A jelen lévők egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a közgyűlés napirendi pontjait.

1.) Napirendi pont:  
2017. év tevékenységei

Mauer Lajos azzal kezdi, hogy 2017-ben több népszerűsítő rendezvényük is volt. Elmondja, 
hogy szükséges a létszám növelése, több taggal hatékonyabb, eredményesebb az Egyesület 
működése. Az elmúlt évben csatlakoztak a Peron Music Alapítványhoz, a Húsvéti 
Kalandnapokhoz és a Kicsengettek Kalandnapokhoz is. Itt tájfutással kapcsolatos játékokat 
csináltak, több, mint 200-an vettek részt ezeken a rendezvényeken. Volt egy tájfutó bajnokság
is, ezek ingyenes rendezvények voltak. A kalandnap jobban sikerült, ott sok amatőr is volt.



Elmondja, hogy 2017-ben heti 2-3 alkalommal voltak edzések, 10 hónapon keresztül. Télen 
tornateremben voltak, ennek nagy jelentősége van az erőnlét miatt. Télen voltak páran a 
válogatott téli edzőtáborában, Kiskunhalason.

Megemlíti, hogy 1-2 futóversenyen is elindultak, a felkészítési időszakban ezek nagyon 
fontosak a fizikai állóképesség megőrzése miatt.

A 2017-es év főbb versenyei voltak a Gerecse Tájfutó Clubnak:

- Megyei Tájfutó Club III. fordulója (Vértessomló)
- Vértes Kupa (az Egyesület érdeme, hogy visszakerült a versenynaptárba, és nagyon 

sok háttérmunka előzte meg a versenyt)

Mauer Lajos elmondja, hogy 2017-ben igyekeztek kapcsolatrendszert építeni, az utánpótlás 
nevelés miatt. Ezek kölcsönös kapcsolatok. Szoros, rendszeres kapcsolata van a Clubnak a 
Baji Egyesülettel. Továbbá szoros a szakmai kapcsolatuk a Megalódusz Se-vel.

A Zalaegerszegi TC Lenti edzőtáborában is nagyon sok tapasztalatot szereztek.

Voltak a Gödöllői SE edzőtáborában is Vinnyén, és itt is sok új kapcsolat született.

Elmondja, hogy részt vettek az Országos Rövidtávú Bajnokság szervezésében, amely során 
szervezés téren nagyon sok új, értékes tapasztalatra tettek szert.

Megemlíti, hogy a MTFSZ IT Szövetségének tagja lett Bordács László.

Ezt követően rátér a 2017. évi versenyekre. Azzal kezdi, hogy 2017-ben a Clubnak volt esélye
arra, hogy megszerezze az első bajnoki pontját. 59 mp-en múlt, hogy ez nem sikerült, a fiú 
váltó csapatnak. Azonban a Club a nem bajnoki versenyeken sok érmet szerzett. Pl. a 
Diákolimpián, ahonnan 2 bronzérmet sikerült a Club tagjainak szerezni.

Elmondja, hogy 2017-ben a Clubnak nem volt arany jelvényes versenyzője. Viszont volt 1 fő 
ezüst jelvényes (Hegedűs Péter), 10 fő bronz jelvényes, és 2 fő verenyengedélyes versenyzője.

Elmagyarázza, hogy a rangsor pontok átlagából lehet elérni a jelvényeket.

Megemlíti azt is, hogy a rajthozállások számla 2017-be magasabb volt, mint 2016-ban. 2017 
volt az első olyan év, ami tisztán Gerecse Tájfutó Club-os év volt.

Ezt követően bemutatja, hogy az Egyesület 2017-ben 3 támogatótól kapott pénzbeli 
támogatást, név szerint:

- Güntner Tata Kft-től 100.000,-Ft-ot
- Transintertop Kft-től 100.000,-Ft-ot
- Tatabányai Erőműtől 50.000,-Ft-ot.

Ettől függetlenül a Club stabil anyagi háttérrel működött, amelynek alapja a tagdíjak és az 
edzésdíjak voltak. Ezen kívül a Clubnak bevétele még a versenyrendezésekből származik.



A Club kiadásai működési kiadások, anyag vásárlások, idegen helyen tartott versenyek 
költségei voltak, átigazolási díjak és versenyengedélyek költségei.

A pénzügyi beszámoló adatait elmondja, és azt, hogy annak tartalma megtekinthető, és 
hozzáférhető lesz a tagok számára, és ha valakinek ezzel kapcsolatban kérdése van, jelezze.

Tervek 2018-ra:

Az egyik legfontosabb terv, az általános iskolák megcélzása, toborzó rendezvények tartása. A 
Dózsa György Általános Iskolában lesz egy 3 napos program, és úgy néz ki, lesz ilyen 
lehetőség a kertvárosi Bolyai  Általános Iskolában is.

Mauer Lajos kéri, ha bárkinek ilyen jellegű ötlete van, jelezze.

Elmondja, hogy az utánpótlás keresés területen változtatni kell.

Örömmel jelenti be, hogy a Clubnak 2018-tól 2 új igazolt tagja van: Birik Péter és Gyulai 
Tamás.

Majd rátér a 2018-as versenyekre. Az idei év főbb versenyei:

- Komárom-Esztergom Megyei Tájfutó Kupa (2018.03.25.)
- Megyei Diákolimpia Selejtező (2018.05.04.)
- Középtávú Megyei Verseny (2018.06.14.), amely a 4. fordulója lesz a Tájfutó 

Kupának.

Kiemeli, hogy nagyon fontosak az országos bajnokságok. A 2018-as évben külön kiemelt 
helyen van a Diákolimpia, valamint a Hungária Kupa. Nem feltétlenül a versenyzés miatt, 
hanem az élmény miatt. A Hungária Kupa egy 5 napos verseny.

Mindezek után a közgyűlés vezetője ismerteti a Gerecse Tájfutó Club 2018. évi 
versenynaptárát.

Majd szavazásra kéri a tagokat, a 2017. évi beszámoló elfogadásával kapcsolatban.

A tagok egyhangúlag, 100% arányban elfogadják a Gerecse Tájfutó Club 2017. évi 
beszámolóját, és meghozta az 1/2018 (II.10.) számú határozatot:

1/2018 (II.10.) sz. Határozat: a közgyűlés elfogadta a 2017. évi beszámolót a 
pénzügyekről és a tevékenységekről.

A határozat meghozatala után, észrevétel hiányában, Mauer Lajos a közgyűlést lezárta, és 
még egyszer mindenkinek megköszönte a részvételt.



k.m.f.

………………………………………. ……………………………………

Mauer Lajos Kapuvári Mónika

levezető elnök jegyzőkönyvvezető

………………………………………. ……………………………………
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jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő


